
Voetbalploeg krijgt 
voorkeursbehandeling 
	  
	  
KRAAINEM - De voetbalploeg van Kraainem vraagt de gemeente 
een extra subsidie van 5.000 euro. Oppositiepartij OPEN stelde 
zich hier vragen bij. Volgens Raadslid Luk Van Biesen krijgt deze 
club een voorkeursbehandeling. ‘De voetbalploeg van Kraainem 
blijft ons verbazen. Vorig seizoen bedroeg hun winst 27.000 euro. 
Op de begroting staat 9.000 euro ingeschreven en nu vraagt de 
club extra geld?’ 
 
Het antwoord van schepen Thierry Van de Plas (UNION) bracht geen 
duidelijkheid. De 5.000 euro zou enerzijds een soort van beloning zijn voor het 
percentage Kraainemse leden (37 %) dat in deze club voetbalt en moet 
anderzijds een extra motivatie zijn voor de het goede werk dat de club heeft 
verricht om deze goede cijfers voor te leggen. Ze zouden zelfs een sponsor 
gevonden hebben die instaat voor 14.000 euro. De bevoegde schepen voegde er 
nog aan toe dat de cijfers waar raadslid Van Biesen over beschikt niet correct 
zijn. 

Raadslid Luc Timmermans (OPEN) kon zijn oren niet geloven: ‘Wij krijgen een 
onvolledig dossier gepresenteerd, en bovendien zal de gemeente aan andere 
clubs moeten uitleggen waarom precies de voetbalclub meer geld krijgt.’ Raadslid 
Eugène Depauw (OPEN) voegde eraan toe dat de voetbalclub met geld gooit. De 
verlichting van de velden zou veel te vroeg worden aangestoken en veel te lang 
blijven branden. 

Raadslid Eva Kahn (UNION) sloot zich tenslotte aan bij het voorstel van de 
oppositie om het punt te verdagen naar een latere datum wegens de 
‘onvolledigheid’, waarop schepen Van de Plas en de waarnemende 
burgemeester vrij boos reageerden en om de schorsing van de gemeenteraad 
vroegen. 

Na de schorsing werd het voorstel afgevoerd en de extra subsidie werd gewoon 
toegekend.	  


